
                                                           Zápisnica 

                           zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Hornej Marikovej 

                                               konaného dňa 6. marca 2024 

 

Prítomní  poslanci : Vlasta Martečíková, , Bc. Marek Hamar, Veronika Bizubová,  Jaroslav 

Kopúnik, Zdeno Šupolík, Martin Gardoň, Michal Kršík 

Neprítomní :  - 

Hlavný kontrolór:  Lenka Šubiková 

Starosta obce: Ing. Miroslav Hamar 

Občania: - 

Overovatelia zápisnice :  Martin Gardoň     

    Jaroslav Kopúnik 

 

Zapisovateľka: Eva Brídziková 

     Vzhľadom na to, že v pozvánke máme nesprávne uvedené poradie bodov programu 4. a 5. 

Je potrebné, aby bodom 4. bola prerokovaná Správa Hlavného kontrolóra k predloženému 

rozpočtu a následne v bode 5. Rozpočet hospodárenia na rok 2024. 

      Hlasovanie o zmene programu dnešného rokovania : 

hlasovanie :  7 

- za :   7 

- proti :   0 

- zdržal sa :  0 

Program : 

1. Zahájenie 

2. Správa o činnosti a plnení úloh  

3. Informácia o stave hospodárenia k 31.12.2023 

4. Správa hlavného kontrolóra k predloženému rozpočtu 

5. Rozpočet hospodárenia na rok 2024 

6. Schválenie zásad o hospodárení s majetkom obce 

7. Schválenie doplnku VZN o sociálnych službách 

5. Rôzne 

6. Diskusia 

7. Záver  

hlasovanie :  7 

- za :   7 

- proti :   0 

- zdržal sa :  0 

 

2.) Správa o plnení uznesenia OZ a o činnosti obecného úradu    

- správu predložil starosta obce :    

Od posledného riadneho obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo 7. decembra 2023 boli plnené 

nasledujúce úlohy : 

- Zabezpečovali sme zimnú údržbu miestnych komunikácií, jednalo sa približne o desať 

pracovných dní a adekvátne množstvo paliva. K odhŕňaniu snehu sme pristupovali vždy až po 

napadnutí cca 10 a viac centimetrov snehu.  

 

-  Vzhľadom na poveternostné podmienky a kalamitné situácie v závere minulého roku 

a začiatkom tohto roku sme sa opakovane podieľali na odstraňovaní padnutých stromov 



a opravách poškodeného vedenia miestneho rozhlasu. Opakované poruchy sa vyskytovali i na 

rozvode verejného osvetlenia, zvlášť v časti Hlboké a Modlatín. Použitá bola aj hasičská 

technika, vysokozdvižná plošina a traktor.  

 

- S tým súvisí i naša súčasná činnosť, kedy sa v spolupráce so Správou ciest Považská Bystrica 

snažíme upraviť okolie štátnej cesty a zároveň i odstrániť ohrozenie našich vzdušných vedení 

 

- Zima priniesla i ťažkosti v spojitosti s vykurovacou sezónou čo sa prejavilo i na výjazdoch 

techniky nášho DHZ. Jednalo sa o výjazd do osady Šikovci, kde požiar skončil vďaka zásahu 

našich hasičov len škodou.  

Ďalším výjazdom bol výjazd k tragickému požiaru v osade Pobočkovci, tam vzhľadom k rozsahu 

požiaru išlo už len o uhasenie zhoreniska a ochranu budov v okolí. Za prístup k haseniu požiaru 

v mrazoch, pri snehovej pokrývke ako aj za odbornosť pri zásahoch je potrebné úprimne 

poďakovať členom nášho zboru.  

     Podobné vysoko pochvalné ocenenie odbornosti a rýchlosti zásahu zaznelo i z úst riaditeľa 

okresného HaZZ v Považskej Bystrici. 

      Na základe vtedy nadobudnutej skúseností so zjazdom hasičskej techniky z osady Šikovci 

a možného budúceho ohrozenia zdravia posádky vozidla ako aj predídenia vzniku možnej škody 

na hasičskej technike TATRA 148 CAS som rozhodol o okamžitom zakúpení snehových reťazí 

na túto techniku. Boli zakúpené 4 ks reťazí v celkovej cene 1400 Euro.  

 

- Odstraňovali sme škodu na novej časti verejného osvetlenia do osady Rokytové. K tomu sme 

zároveň žiadali o súčinnosť Spoločnosť Mestské lesy s.r.o. vzhľadom k tomu že v tejto lokalite 

hrozil pád ďalších stromov.  

 

- Pri prácach došlo k dopravnej nehode, pri výjazde došlo k šmyku vozidla Avia A30 

vysokozdvižná plošina, ktorá sa pri spätnom chode zosunula mimo vozovku, škoda na vozidle 

bola minimálna (odrazka a odretý nárazník), k zraneniu osôb nedošlo. Vozidlo sme opravili 

svojpomocne, všetky systémy sú funkčné. Vodič bol poučený ohľadne používania vozidla 

v ťažkých poveternostných podmienkach, zvlášť pri snehovej pokrývke.  

 

- Na základe našej žiadosti z roku 2020 pripravila Slovenská distribučná spoločnosť 

rekonštrukciu NN rozvodu do osady Hlboké. Túto vec sme opakovane riešili a v prvom 

stanovisku sme žiadali zachovanie našich inštalácií vrátane verejného osvetlenia a optického 

kábla pre zabezpečenie internetu na podperných bodoch. SSE trvali na tom, že to je naša 

investícia, demontáž a spätná montáž Verejného osvetlenia by nás stála približne 10 000 Euro. 

S tým sme nesúhlasili a tým sme zabránili vydaniu stavebného povolenia. V ďalšej žiadosti nám 

SSE navrhla spoluprácu s tým, že využije naše priestory na skladovanie materiálu a recipročne 

zariadi demontáž a spätnú montáž prvkov VO na podperné body. Obec bude hradiť len spojovací 

materiál (svorky, objímky a pod.) 

 

- Na základe našej výzvy z roku 2020 pripravuje SSE rekonštrukciu vedenia NN rozvodu 

Máčkovci. K tomu sme dali súhlasné stanovisko obce ku križovaniu vedenia elektrických 

rozvodov cez pozemky obce. 

  

- Naďalej riešime prípad p. Štefana Kreta umiestneného v ZSS Pokoj v duši n. o..  

Pre Vašu informáciu, začiatkom roku 2023 nám Pokoj v duši n. o. vyčíslili doplatok na sumu 

359,29 € na mesiac, je to doplatok za V. stupeň zdravotného postihnutia u p. Kreta. 

Vychádzali pri tom z údajov zariadenia pre seniorov s kapacitou do 40 miest. Zákon č.  

448/2008 Z. z. pre určenie výšky FPP rozdeľuje zariadenie v závislosti od kapacity zariadenia 



do troch skupín (do 40 miest, od 41 do 100 miest alebo od 101 miest). Zariadenie pre seniorov 

Katka, má kapacitu 110 miest. Zjednodušene a logicky, náklady vo veľkom zariadení by mali 

byť nižšie ako v zariadení do 40 miest, ktoré si (Katka) zobrala za základ výpočtu.  

      My sme pripravili našu zmluvu a navrhli sme, že budeme mesačne uhrádzať príspevok vo 

výške 74,96 Eura, tak ako boli zverejnené náklady v Meste Považská Bystrica  

      Túto zmluvu nám vedenie ZPS Katka nepodpísalo a podalo rozpor na súd. 

      V roku 2023 sa konal súd na Okresnom súde v Považskej Bystrici. Okresný súd rozhodol 

v náš prospech. Postupujeme v súčasnosti v spolupráci obcí spoločnej úradovne, zastupuje nás 

pani JUDr. Bušfy.  

      Pre tento rok bola Mestom Považská Bystrica zverejnená výška príspevku v sume 

151,34,- Eura. Do rozpočtu preto plánujeme sumu 1800,- Euro. 

 

- Pani doktorku plánujeme osloviť ako stálu právničku obce pre zastupovanie pri tejto 

a podobných pravotách, k tomu sme i do rozpočtu na rok 2024 plánovali zvýšenie finančných 

prostriedkov na právne služby. 

 

- Tento rok plánujeme aj úpravy v Centre obce – prioritne sa jedná o prístupovú cestu v smere 

k hornej bránke cintorína a úpravu plotu medzi bránkami. K splneniu tohto plánu sa nám 

podarilo z Úradu vlády získať dotáciu vo výške 6 400 Euro.  

  

- Na základe pripomienok a stanoviska Povodia Váhu sme pristúpili k zmene projektu ČOV 

pre ZSS na Pagaňove. ČOV umiestnená v areáli ZSS pred pamätníkom.  

V podstate sa jednalo o vypracovanie nového projektu p. Ing. Koreníková.  

Cena za projekt, ktorú sme uhradili predstavuje sumu 792,- Euro.  

     V súčasnej dobe pripravujeme podklady pre žiadosť o stavebné povolenie, k tomu sme 

dostali inštrukcie od odboru životného prostredia, ktoré nám bude toto stavebné povolenie 

vydávať.  

 

- Pripravujeme podklady pre riešenie vysporiadania prístupov do osád Hrebeň a Zemanovci, 

geodetické práce – zameranie výškopisu a polohopisu pre vytýčenie parciel vykonala firma 

Geolid Ing. Mária Barančíka.  

Pre osadu Zemanovci po konzultácii s Ministerstvom hospodárstva SR pripravujeme prístup 

po parcele KNE 2784/2 (Mesto PB), po parcele KNE č. 12790/16 (r. Packová) a ďalej po 

parcelách KNC č. 2774/3 a 2774/4 (MH SR) s napojením na parcelu KNE.č. 2789/2 

prístupová komunikácia do osady Zemanovci.   

Pre osadu Hrebeň po dohovore s riaditeľom Spoločnosti Mestské lesy Považská Bystrica 

pripravujeme zameranie existujúcej cesty cez parcelu KNE č. 2626/47 nad osadou Rokytové.  

Po zameraní tejto cesty by sme navrhli zámenu pozemku pod touto komunikáciou za iný 

pozemok vo vlastníctve obce.  

 

- V rámci Operačného programu Slovensko – výzva PSK-MZP -003-2023 -DV-KF 

Vodozádržné opatrenia na adaptáciu na zmenu klímy v sídlach, alebo krajine sme pripravili 

sme aktualizáciu projektu úpravy plochy pred Obecným úradom.  

      Projektovú dokumentáciu upravila firma SK Project s.r.o. Ing. Sandanus, ktorá ju v roku 

2018 pôvodne naprojektovala. Na základe nových požiadaviek zverejnených vo Výzve 

a konzultácie o možnostiach realizovať pôvodný projekt, bola do pôvodného projektu 

dopracovaná retenčná nádrž s možnosťou využitia zachytenej vody na zavlažovanie a do 

projektu bola dokreslená verejná zeleň v podobe troch ihličnanov. Zároveň bol aktualizovaný 

rozpočet projektu, ktorý po úprave predstavuje čiastku 209 744,- Euro. Za úpravu projektu 

sme firme SK Project zaplatili 420,- Euro. Za vyhotovenie aktuálneho rozpočtu tohto projektu 



sme firme PROJART zaplatili 240,- Euro. 

 

- Na samotnú prípravu podania tohto projektu a realizačný manažment sme oslovili firmu 

Premier Consulting s ktorou sme uzatvorili zmluvu o dielo č. EA VOa 024.  

      Máme harmonogram dodania podkladov. Termín odovzdania žiadosti je 30.4.2024.  

V zmluve sme dohodli podmienky, ktoré sú v podstate u všetkých agentúr podobné. Agentúra 

si podľa zákona môže za svoje služby faktúrovať odmenu v prípade realizácie projektu vo 

výške 6% Finančného príspevku, minimálne však 2000,- Euro a maximálne 8000,- Euro + 

DPH. Tieto financie by sme museli uhradiť do 15 dní od schválenia žiadosti. Tieto náklady sú 

oprávnenými nákladmi žiadateľa, tzn. Mali by nám byť refundované v rámci úhrady 

nákladov.      

 

-  11. decembra 2023 som sa zúčastnil Prvého pracovného kongresu Ministerstva 

investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie v Poprade. Na Kongrese boli predstavené 

priority, akým spôsobom by sa mali poberať investície do samospráv. Je to program novej 

vlády po voľbách. 

 

- Vzniká nový model vyhlasovania výziev k projektom, časť bude riešená centrálne cez 

jednotlivé ministerstvá : Ministerstvo životného prostredia, Enviromentálny fond, 

Ministerstvo vnútra, a samozrejme cez MIRRI. Ďalšia časť projektov bude vyhlasovaná 

a rozdeľovaná cez tzv. Radu partnerstva, ktorá bude zriadená na úrovni kraja.  

 

- Tak isto som sa zúčastnil metodického zamestnania v Trenčíne, ktoré organizovala 

spoločnosť Premier Consulting s.r.o. z Komárna, kde sme riešili možnosti zapojenia obce do 

čerpania finančných prostriedkov. Jednoznačne všetky snahy o zapojenie do čerpania 

finančných prostriedkov si vyžadujú vstupný kapitál pre prípravu projektov, vyhotovenie 

dokumentácie, stavebného povolenia.  

Čas na prípravu projektu po vyhlásení výzvy je nedostatočný a nedá sa to stihnúť.   

 

- Pripravili sme XI. Obecný ples, ktorý sa opäť stretol s priaznivou odozvou medzi 

účastníkmi. Tak ako som uviedol veľmi dobrá úroveň, poďakovanie všetkým ktorí sa aktívne 

zúčastnili Marek Hamar, Jaroslav Kopúnik, Vlasta Martečíková, Veronika Bizubová,  

p. Vlasta Sádecká.  

 

- Zároveň sme začali s prípravou organizácie plesu v roku 2025, ten by sa mal konať 11. 

1.2025 hudobnú produkciu zabezpečí hudobná skupina Hergotovci. 

 

- V obci sa konal aj I. hasičský ples, ktorý mal tak isto vysokú úroveň, vyskúšaná bola aj 

novinka v podobe „švédskych stolov“. Jednoznačne tento ples prispel k pozitívnemu 

zviditeľneniu obce a zviditeľneniu činnosti nášho hasičského zboru. Z našej strany je potreba 

vysloviť organizátorom uznanie a poďakovanie.  

 

- Tradične veľmi dobrú úroveň mala akcia našej folklórnej skupiny Žrnovanka, ktorá 

pripravila tradičné „Pochovávanie basy“. Čo si taktiež zaslúži uznanie zo strany obce 

a obecného zastupiteľstva. 

 

- K príprave XXXI. ročníka Marikovských folklórnych slávností sme sa stretli na spoločnom 

pracovnom stretnutí s pracovníčkami Považského osvetového strediska pod vedením pani 

riaditeľky Dany Čižmárovej. XXXI. Ročník MFS sa bude konať 14.7. 2024, predpokladáme 

program cca 3,5 hod. Hlavným bodom programu by mala byť FsK Žrnovanka – oslavuje 40 



rokov svojej činnosti. Vystúpiť by mal Folklórny súbor Rozsutec, predpokladáme vystúpenie 

FsK z Bzenca (ČR) a očakávame vystúpenie skupiny Parta zo Strečna.  

 

- Samozrejme v kultúre sa stávajú aj nepríjemné veci – v piatok 23.2.2024 došlo k poškodeniu 

obkladu na sále KD. Sála bola požičaná na oslavu 30-tich narodenín.  

Škodu na zariadení sály Kultúrneho domu sme riešili, náhradou poškodeného obkladu za 

obklad nový. Náklady na opravu boli uhradené vo výške 580,- Euro. Opravu vykonal pán 

Peter Ďurdík. 

     Do budúcna, resp. na budúce zasadnutie OZ  pripravíme novelizáciu VZN 

k zapožičiavaniu majetku obce, náhrad za poskytovanie obecného majetku, čo sa týka výšky 

nájmu, zmlúv, úhrady za prenájom i v nadväznosti na dnes schvaľované VZN, ktoré bude 

predmetom rokovania v ďalšom bode.  

 

- Naďalej dochádza doslova k určitým prejavom demencie občanov, že sa správajú ako keby 

žili v bezprávnom štáte, alebo niekde na periférii civilizácie v 18. storočí. 

V Udíčke p. S.K. zrezal stromy /breza, nejaké buky a hrušku na pozemku r. Pizúrových. Pri 

tom poškodil vedenie internetu, ktorý si tam súkromne zariadili obyvatelia osady Kolárovci, 

poškodil vedenie rozhlasu a verejného osvetlenia.  

Ťažké riešenie. Zvlášť z dôvodu, že do určitej miery poznáme ekonomické možnosti rodiny.  

Po dohovore dostal dotyčný pán termín dokedy to má upratať čo sa týka dreva a haluziny. 

Rozhlas sme v tom mieste opravili, vznikla škoda na materiáli rádove 50 Euro + pol dňa práca 

zamestnancov obce. Predbežne sme dohovorení, že si túto škodu si menovaný odpracuje pri 

kosení obecného cintorína  

Internetové vedenie opravila firma Playmax cenu sa podarilo znížiť na cca 180 Euro.  

Vyťažené drevo obec odpredá.   

 

Návrh na uznesenie 1/2024  - 1 : 
Obecné zastupiteľstvo v Hornej Marikovej berie na vedomie Správu o činnosti o plnení úloh 

hlasovanie :  7 

- za :   7 

- proti :   0 

- zdržal sa :  0 

 

3. Informácia o stave hospodárenia k 31.12.2023 

- informáciu o stave hospodárenia k 31.12.2023 predložila ekonómka obce Ing. Emília 

Bakalíková – príloha zápisnice 

Návrh na uznesenie 1/2024  - 2  : 

Obecné zastupiteľstvo v Hornej Marikovej berie na vedomie Informácia o stave hospodárenia 

k 31.12.2023 

hlasovanie :  7 

- za :   7 

- proti :   0 

- zdržal sa :  0 

 

4. Správa hlavného kontrolóra k predloženému rozpočtu 

- stanovisko predložila Ing. Lenka Šubiková – hlavný kontrolór obce 

 

 



Návrh na uznesenie 1/2024  – 3 : 

Obecné zastupiteľstvo v Hornej Marikovej berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra 

obce k návrhu viacročného rozpočtu obce Horná Mariková na roky 2024 - 2026 

hlasovanie :  7 

- za :   7 

- proti :   0 

- zdržal sa :  0 

 

5. Rozpočet hospodárenia na rok 2024 

- informáciu o návrhu rozpočtu obce na rok 2024 predložila ekonómka obce Ing. Emília 

Bakalíková – príloha zápisnice 

Návrh na uznesenie 1/2024 - 4  : 

Obecné zastupiteľstvo v Hornej Marikovej schvaľuje rozpočet Obce Horná Mariková bez 

programovej štruktúry na rok 2024 

hlasovanie :  7 

- za :   7 

- proti :   0 

- zdržal sa :  0 

Návrh na uznesenie 1/2024 – 5 : 

Obecné zastupiteľstvo v Hornej Marikovej berie na vedomie Viacročný rozpočet Obce Horná 

Mariková bez programovej štruktúry na roky  2025 - 2026 

hlasovanie :  7 

- za :   7 

- proti :   0 

- zdržal sa :  0 

 

Schválenie použitia rezervného fondu 

- informáciu o použití rezervného fondu v roku 2024 predložila ekonómka obce Ing. 

Emília Bakalíková – príloha zápisnice 

Návrh na uznesenie 1/2024 – 6 : 

Obecné zastupiteľstvo v Hornej Marikovej schvaľuje použitie  rezervného fondu  zmysle 

zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy vo výške 15 000 € 

na kapitálové výdavky - Stavebné úpravy budovy obecného úradu  

hlasovanie :  7 

- za :   7 

- proti :   0 

- zdržal sa :  0 

 

Návrh na uznesenie 1/2024 – 7  : 

Obecné zastupiteľstvo v Hornej Marikovej schvaľuje použitie  rezervného fondu  zmysle 

zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy vo výške 10 000 € 

na kapitálové výdavky -  Projektová dokumentácia a Rekonštrukcia miestnych komunikácií 

hlasovanie :  7 

- za :   7 

- proti :   0 

- zdržal sa :  0 



 

Návrh na uznesenie 1/2024 –  8 : 

Obecné zastupiteľstvo v Hornej Marikovej schvaľuje použitie  rezervného fondu  zmysle 

zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy vo výške 5 000 € na 

kapitálové výdavky -  Rekonštrukcia oplotenia cintorína 

hlasovanie :  7 

- za :   7 

- proti :   0 

- zdržal sa :  0 

 

6. Schválenie zásad o hospodárení s majetkom obce 

- návrh zásad je prílohou zápisnice 

Návrh na uznesenie 1/2024 – 9  : 

Obecné zastupiteľstvo v Hornej Marikovej schvaľuje Zásady o hospodárení s majetkom obce 

Horná Mariková 

hlasovanie :  7 

- za :   7 

- proti :   0 

- zdržal sa :  0 

 

7. Schválenie Doplnku č. 4 k VZN 4/2019 o poskytovaní sociálnych služieb 

a úhradách za sociálne služby v Zariadení sociálnych služieb Obce Horná 

Mariková 

- Návrh Doplnku č. 4 k VZN 4/2019 je prílohou zápisnice 

Návrh na uznesenie 1/2024 – 10  : 

Obecné zastupiteľstvo v Hornej Marikovej schvaľuje Doplnok č. 4 k Všeobecne záväznému 

nariadeniu č. 4/2019 o poskytovaní sociálnych služieb a úhradách za sociálne služby 

v Zariadení sociálnych služieb Obce Horná Mariková 

hlasovanie :  7 

- za :   7 

- proti :   0 

- zdržal sa :  0 

 

4. Rôzne 

1. Zariadenie sociálnych služieb Obce Horná Mariková, 018 03 Horná Mariková 

- žiadosť o stanovisko vlastníka budovy Obce Horná Mariková 

Návrh na uznesenie 1/2024 - 11 : 

Obecné zastupiteľstvo v Hornej Marikovej schvaľuje zníženie počtu obyvateľov Zariadenia 

sociálnych služieb Obce Horná Mariková o dve osoby a vytvorenie ubytovacej izby pre dve 

osoby z oddychovej – terapeutickej miestnosti, tzv. čajovne. 

hlasovanie :  7 

- za :   7 

- proti :   0 

- zdržal sa :  0 

Návrh na uznesenie 1/2024 - 12 : 

Obecné zastupiteľstvo v Hornej Marikovej poveruje Ing. Annu Hanuliakovú, riaditeľku 

Zariadenia sociálnych služieb Obce Horná Mariková prípravou projektovej dokumentácie na 

vytvorenie ubytovacej izby pre dve osoby z oddychovej – terapeutickej miestnosti 



hlasovanie :  7 

- za :   7 

- proti :   0 

- zdržal sa :  0 

 

2. Štefan Ďurčo, Poľná 8, 900 27 Bernolákovo 

- žiadosť o predaj pozemku v časti obce Modlatín – Máčkovce 

Návrh na uznesenie 1/2024 - 13 : 

Obecné zastupiteľstvo v Hornej Marikovej žiada Komisiu na ochranu verejného záujmu 

o obhliadku pozemkov, ktoré sú uvedené v žiadosti o predaj pozemku v časti obce Modlatín – 

Máčkovce pre Štefana Ďurča, Poľná 8, 900 27 Bernolákovo 

hlasovanie :  7 

- za :   7 

- proti :   0 

- zdržal sa :  0 

 

3. Mgr. Monika Horečná, Záhradná 540/35, 018 63 Ladce 

- žiadosť o odkúpenie pozemku E KN 2668/4, časť Modlatín - Ragulovce 

Návrh na uznesenie 1/2024 - 14 : 

Obecné zastupiteľstvo v Hornej Marikovej žiada Komisiu na ochranu verejného záujmu 

o obhliadku pozemkov, ktoré sú uvedené v žiadosti  o predaj pozemku v časti obce Modlatín – 

Ragulovce pre Mgr. Monika Horečná, Záhradná 540/35, 018 63 Ladce 

hlasovanie :  7 

- za :   7 

- proti :   0 

- zdržal sa :  0 

Návrh na uznesenie 1/2024 - 15  : 

Obecné zastupiteľstvo v Hornej Marikovej schvaľuje uznesenie č. 1/2024 - 16 zo dňa 

06.03.2024 

hlasovanie :  7 

- za :   7 

- proti :   0 

- zdržal sa :  0 

 

Overovatelia zápisnice :   

 

 Martin Gardoň  .................................. 

 

 Jaroslav Kopúnik  ..................................   

 

Zapisovateľka:   Eva Brídziková  .................................. 

 

 

         Ing. Miroslav Hamar 

                starosta obce 

 


